
    BESTYRELSEN 

 
Referat 

For- & Bestyrelsesmøde 11. maj 2023 
Kl. 18:30-19:30 & 19:30-21:30 i KLG 

 
Deltagere: Hans-Anton Sørensen (HAS), Allan M. Skydt (AMS), Bjørn Lauritzen (BL), Lars Kesby (LK), 
Steen Jensen (SJ),), Regina Madsen (RG), Morten Mortensen (MM). 
 
Afbud: Susanne Olesen (SUO) 

 
 

Dagsorden: 
 
 
Formøde / gæst(er): 
 
Kl. 18:30 til 19:30 1. Besøg og introduktion af forhold i KLG InDoor/TrackMan Studio 

Tobias gav en detaljeret gennemgang af forholdene, mulighed-
erne og erfaringer til dato, der vil blive evalueret og indarbejdet 
for den kommende sæson. 

 
Beslutningspunkter: 
 
Kl. 19:30 til 21:30  
 

1. Godkendelse af dagsorden 
 

Godkendt. 
 

2. Godkendelse af referat fra seneste møde 
 

Godkendt. 
 

3. Evt. opfølgningspunkter fra sidste møde, samt 
gennemgang og opdatering af aktivitetsplan. 

 
Aktivitetsplan blev gennemgået. 

 
4. Økonomi & Budgetopfølgning. 

 
AMS gav en status, som viser at vi fortsat er positiv undervejs 
for 1. halvår. Vi er foran budgettet på kontingenter, leje og fee, 
samt indtægter for træning. Sponsorater og udlejning af golf-
biler viser lidt færre indtægter end budget aktuelt. Fokus er 
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fortsat på rekruttering og fastholdelse af medlemmer som den 
vigtigste indtægtskilde for klubben.  

 
5. Godkendelse af projekt + økonomi for ændringer på Dri-

ving range / Par-3-bane i efteråret ’23 til øget sikkerhed. 
 

Der er indhentet opdaterede priser for ændringerne, og det er 
nu på et fornuftigt leje, så vi kan aktivere tiltagene ultimo året, 
hvilket betyder det står klart i opdaterede layout til sæsonstart 
2024 som beskrevet ved medlems- & infomøder, i flyers m.m. 
Finansieringen er via hensatte midler til forbedring af bane og 
faciliteter.  

 
6. Tillægsbevilling til en ny tørveskærer. 

 
Tørveskærer hos greenkeeperne er efter 31 års tjeneste brudt 
sammen, og vi har en ny på prøve p.t. Såfremt prøveperioden 
forløber positivt er købet godkendt af bestyrelsen. 

 
7. Drøftelse og input vedr. trænersituationen KLG anno 

2024. 
 

Der er et ønske fra bestyrelsen om, at bygge videre på den 
positive udvikling i klubben for træningstilbud til vore medlem-
mer, og der er givet grønt lys til at arbejde videre med en løs-
ning, som kan præsentes til godkendelse ved kommende be-
styrelsesmøde. Der arbejdes på en løsning inden for den øko-
nomiske situation/ramme vi kender i 2023. 

 

 
8. St. Bededag lov og håndtering i KLG. 

 
Temaet blev drøftet og umiddelbart er indstillingen at følge de 
anbefalinger som Beskæftigelsesministeriet har udstedt, dog 
skal endelige detaljer afklares ifm. budgetlægning for 2024. 

 
9. Forslag fra medlemmerne. 

 

Et medlem henvender sig vedr. mange tomme overskabe i 
bags-rum, og foreslår at priserne sænkes med henblik på 
flere udlejninger. 
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Bestyrelsen takker for henvendelsen, og årsagen til de mange 
tomme overskabe (specielt i kælderen ved siden af lobbyen) 
skyldes ikke priserne, men størrelsen på skabene, da de 
desværre er lavet for smalle til at rumme bag & vogn, hvilket 
begrænser interessen. Kontoret monitorerer løbende behovet, 
og der mangler aktuelt ikke overskabe, men skulle behov 
opstå, så vil der blive sat store skabe op til at dække dette 
løbende. 
 
Et medlem henvender sig med et ønske om at få skiftet til 
det nye sand i minimum en bunker på indspilsområdet. 

  
Bestyrelsen takker for henvendelsen, og kan oplyse at der 
allerede er nyt sand i en af bunkerne, da der siden efteråret 
har kørt en testtestperiode uden annoncering, hvor den ene 
bunker er delt ca. 50/50 med gammelt/nyt sand i højre/venstre 
side. Ellers vil der som omtalt i seneste ”hilsen fra formanden” 
blive skiftet til USGA-standard sand løbende, og som 
økonomien tillader det. 
 

Et medlem henvender sig med et forslag om røde pæle 
markeringer ved søen på hul 14. 

  
Bestyrelsen takker for henvendelsen, hvor der også tidligere 
har været behandlet lignende forslag, og vi fastholder uændret 
at det forsøges bedst muligt at markere på andre måder, da 
pæle i spilleretningen kan skabe uhensigtsmæssige episoder. 

 
 

Orienteringspunkter: 
 

1. Orientering fra manager. 
MM orienterede om daglig drift og aktiviteter. Overordnet gode 
og positive toner, samt mange spændende tiltag undervejs.   
 

2. Orientering fra baneudvalgsformanden, herunder status 
på projekter & valg af partner for Energigennemgang i 
klubben. 
BL orienterede 
- Personale: Malthe (12t/ugen) har meddelt at han stopper, og 
det er lykkedes at tage Lars Egehoff ind i stedet, der også har 
været i jobprøvning hos os sidste år. Yderligere har vi en på 
job-prøvning (2x2timer/uge). 
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Der er en generelt en god stemning og energi hos vore green-
keepere. 
- Banen: Der er besøg og gennemgang  med kommunen i den 
kommende uge ifm. planlagte tiltag for Etape 2 i efteråret. 
Der laves dræn på hul 5 + 6, og omlægning af tee-steder hul 
13 og 14 er færdiggjort. 
Hul 17 bliver åbnet for spil fredag d. 12. maj. 

        - Andet: Der er dialog med Norlys omkring Ladestandere, og  
        BL er i kontakt med Th. Christiansen vedr. energigennemgang 

 
 

3. Eventuelt og næste møde torsdag d. 6. juli 2023. 
Ingen punkter her. 
 
 

 
 
_____________________________________________________________________ 

                For referatet Hans-Anton Sørensen 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Hans Anton Sørensen (Formand)  Lars Kesby (Næstformand) 
 
 
 
 
Allan Skydt (Kasserer)   Bjørn Lauritzen (Baneudvalgsformand) 
 
 
 
 
Susanne Olesen (Sekretær) 
 


